



SHAN HUMAN RIGHTS FOUNDATION

www.shanhumanrights.org shanhumanrightsfoundation@gmail.com

ဗိုလ်တမ်းငယ်လေး ဂပ်.ငပ်;သုခမ်,လဲးဂူခမ်းလိုင်;တံး

ဝမ်းထိ 30/5/2023

သိုက်မာခမ်းကပ်ခိုင်;မိခင်တိုက်; ယိုဝ်းဂွင်းလူင် တိုဝ်.လျားခင်းယိုင်းသွင်ဂေ့.လေးလုက်;ကွခမ်,ဗိုက်;ပံတံ။ ဂူခမ်းမိုင်းမာတ်,လိပ်း သိပ်းပိတ်,ဂေ့. ခင်းလေးဝိုင်းဗော့ခမ်လေး;ပာင်လွင်း

သိုက်မာခမ်းလုံ.ခိုင်;မိခင်တိုက်;တောင်းဂင်ရှာပ်လေးယိုဝ်းဂွင်းလူင် ဗွင်းပီခမ်ပာင်တိုက်;လွမ်း PDF ခင်းပာတ်; လိုခမ်း သုတ်းလို့ခမ်ကေးပရိုဝ်းလေး;ပာတ်;လိုခမ်းသုတ်းလို့ခမ်မေ, ခင်းလေးဝိုင်းဗော့ခမ်လေး; ပာင်လွင်း လိုင်; တံးပွတ်းလားခမ်း နှိတ်းရှို;ခင်းယိုင်းသွင်ဂေ့. ပုးတင်းခင်းပုးတွင်.လမ်ဂိုတ်,လုက်; ဂေ့.ခိုင်;လေး; ကွခမ်, လံးဂေ့.ခိုင်;ကာယု သမ်ခုပ်, ကခမ်တိုက်.ဗိုက်;ပံတံ။ ဂူခမ်းမိုင်းမာတ်,လိပ်းသိပ်းပိတ်,ဂေ့.လေး; ရှိုခမ်း ဂူခမ်း လုဂ်ခပ်.သိပ်း။

မိုဝ်းဝမ်းထိ 24/4/2023 ခခမ်.မီးပာင်တိုက်;သိုက်မာခမ်း;လေးလုမ်းဂိတ်,ခမဂူခမ်းမိုင်းယာင်းလိုင် KNDF ဗွင်း သံသိုက်; သိုက်မာခမ်းငပ်;ငုခမ်းဂုမ်းဂမ်ဗိုခမ်ဂခမ်ယခမ်,သိုက်; လဂခ 2 မိုင်းခွင် သွက်;တပ်ခပ်;မုး တောင်း ဝါခမ်း လလင်းရှင်, လေးဝိုင်းပာင်လွင်း။

မိုဝ်းဝမ်းထိ 25/4/2023 ခခမ်. ပိက်.သမ်.ကမ်,မီးပာင်တိုက်;သင်သေတု. သိုက်မာခမ်း;သုင်,ခိုင်;မိခင်တိုက်; တောင်းဂင်ရှာပ်ခပ်;ပွံ,မာက်,တီးဝါခမ်း;သွင်ဗုလုး ခင်းလေးဝိုင်းဗော့ခမ်။ မာက်,သိုက်မာခမ်း;လူင်းတိုဝ်.သွံ,ရှင်; ပခမ်ယု ဝါခမ်း;သွင်ဗုလုးသေ တိုဝ်.လျားခင်းယိုင်းဂေ့.ခိုင်;ကခမ်လမ်တေဂိုတ်,လုက်;ခခမ်.တံ။ ဂူခမ်း ဝါခမ်းထိုင်;သမ်ဂေ့.ပုးတင်းမေယုဂေ့.ခိုင်;တိုဝ်.မာတ်,လိပ်းလွမ်း။



ရှင်;ပခမ်ယုဝါခမ်း;သွင်ဗုလုး ကခမ်လျားသိုက်မာခမ်း;ကပ်ခိုင်;မိခင်ပွံ,မာက်,လူင်းတိုဝ်.လျားဂွံ

မိုဝ်းဝမ်းထိ 26/4/2023 ဂင်ခိုင်ခခမ်. ပာင်တိုက်;ရှာပ်.ရှိုင်းဂိုတ်,ခိုခမ်း;တီးပွက်.လွင်,ဝိုင်းခင်းမိုင်းပံး။ ဝံး ပာင်တိုက်;ယပ်. ခာပ်းယာမ်းမွက်; 5 မိုင်းရှပ်ခမ်; သိုက်မာခမ်း;ယု,လံးလံးကွင်း;တီးသေယိုဝ်းဂွင်းလူင်ခပ်ခပ်; ခင်း ဝိုင်းမိုင်းပံး- သိုက်မာခမ်း;လိုင်;ခခမ်.ယု,တီးတပ်. ခမယ 336 ဗော့ခမ်၊ ခမယ 422 ကခမ်မီးလမ်ဗော့ မိုင်းပံး

လေး တပ်.ရွင်းလှိုင်သိုက်မာခင်းလွှဲဂေါ, လိုင်းခင်း။ မာဂ်,လှိုင်သိုက်မာခင်းတိုဝ်.လှူးရှိုခင်းဂူခင်းမိုင်း ဂူလှ်း ကမ်း, ဂျးမာဂ်,ယင်းဂျးတူဂ်းသို,တီးဝတ်./ရွင်းလှိုင်,ဝ်း ခင်းပွဂ်.လှိုင်,ဝ်းတီးဂူခင်းပံးဖေးသိုက် 60 ဂေါ. ဂျး ပိုင်းရှမ်းဝ်။ လာဂ်,မာဂ်,တိုဝ်.လှူးသေဂ်တီးရှ်းသင်ခ လင်းတူခင်း/ပျးခိုင်းကခင်းလှက်. ဖ်းခုခင်း သေ ပံး မျး ပိုင်းရှမ်းဝ်. မာတ်,လိပ်းလွမ်း။

သိုက်မာခင်းပွဲ,မာဂ်,လှိုင် လေးလွှဲ,ရှိုင်းမိခင်းယိုဝ်းသို,ဝ်းမိုင်းပံး မိုင်းဝခင်းထိ. 26 လိုခင်း April လေး; 27-28 လိုခင်း May ဝ် 2023



မိုင်းဝခင်းထိ 27/4/2023 ခခင်း.သိုက်မာခင်းဖ်းခုခင်းယိုဝ်းမာဂ်,လှိုင်တူဂ်းခင်းဝခင်း လိခင်းပွဂ်,လှိုင် (တွင်,ပွဂ်. ဂျီး) ကိုင်း,ဂူယိခင်း,လေးဝ်းဖ်းခုခင်း တိုဝ်.လှူးရှိုခင်းလင်းခိုင်းလေးဂူခင်းမိုင်းသီ,ဂေါ. ကခင်းမိခင်းရှိုခင်း- ကူးလခင်း, ကာယု 39၊ ကူးမိမ်းမိခင်းခခင်း. ကာယု 31၊ ကူးကွင်း,လှိုင်မူဝ်း ကာယု 36 လေးကူးမျှ,လေး, ကာယု 52 မာတ်, လိပ်းလွမ်း။ လိုင်းခင်း လံးထုဂ်,ကပ်ဂျးယုတူဝ်တီးရှ်းယုလွှဲဂေါ။

ကွန်ဗက်ရှင်၊ သာမန်ပုံ၊ တံ၊ လွင်းသိုင်းမာခင်းကပ်ခိုင်းမိခင်ပွဲ၊ မာ၊ ငလးယိုင်းခွင်းလူင်ခေံ။ ရှိတ်းရှ်း
ရှိုခင်းဂူခင်းမိုင်းတီးခက၊ သုတ်းသိပ်းလင်လုဂွံ ဖှ်းမံးပး။

မိုင်းဝခင်းထိ 28/5/2023 ခာ်းယာမ်းမွှ်း 3 မိုင်းဂင်ခွ် သိုင်းမာခင်းမယ 422 ငလး တပ်.ခွင်းလူင်သိုင်း
မာခင်း ကခပ်ပတ်းတီးလွံဂေ့ယိုင်းမာ၊ လူင်ဂျှတောင်း ပာင်သပ်းဂူခင်းပံးဖေး တောင်းတူဂ်းဝိုင်းမိုင်းပံးသေ
ရှိတ်းရှ်းဂူခင်းပံးဖေး သွင်ဂေ့.မတ်,လိပ်း။

ယာမ်းလိပ် သိုင်းမာခင်းတပ်.ငပ်းငုခင်းဂုမ်းဂမ်ခေံခင်ဂါခင်ယခင်,သိုင်း လဂမ 2 မိုင်းခွင်ငလး သိုင်းမာခင်း
တပ်.ခွင် လိုဝ်းယူ,ပးတှ်း တပ်.လုမ်းလူင် 66 ဂုမ်းဂမ်ခေံခေံ. တိုက်.သွက်တပ် ခွ်းပိုခေံ. တီးသေ ပာင်တိုက်
တိုက်.သိုပ်,ပီခေံခွ်းငလးဝိုင်းပာင်လွင်းငလး ဖှ်းခေံယူ,။ ဂွပ်းသိုင်းမာခင်းကပ်ခိုင်းမိခင် တိုက်ပွဲ,မာ၊ တင်း
ယိုင်းခွင်းလူင်ငလးရှိတ်းရှ်းဂူခင်းဝါခင်းခွ်းပိုခေံ.တီးခေပ်.ပာ်, လံးပံးဖေးသိုင်း မှ်း ထိုခေံ,မှ်းခိုင်းဝံ.။

တွင်းထာမ်

လံးရှေ့သိုင် +66: 94-728-6696 Signal (တံး၊ ကင်းဂိတ်း)

ယိုင်းလိင်းရှာခေံ +66: 98-118-3767 (မာခင်း)